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Abstract (en)
[origin: CN104653272A] The present invention relates to a cooling system which is used for an internal combustion engine and consists of a first
cooling circulation comprising a component cooler, an environment heat exchanger and a pump (18) and a second cooling circulation comprising
a component cooler and a pump (24), wherein the cooling circulations are integratedly configured in at least one section and coolant configured to
be conveyed by the pumps (18, 24) is arranged in the cooling circulations, and the cooling system is characterized in that the pumps are adjustably
configured and adjustment of volume flow of the coolant flowing through the component coolers can be realized through cooperated operation of the
pumps (18, 24).

Abstract (de)
Ein Kühlsystem für eine Brennkraftmaschine mit einem einen Komponentenkühler, einen Umgebungswärmetauscher und eine Pumpe (18)
umfassenden ersten Kühlkreis und einem einen Komponentenkühler und eine Pumpe (24) umfassenden zweiten Kühlkreis, wobei die Kühlkreise in
zumindest einem Abschnitt integral ausgebildet sind und in den Kühlkreisen ein zur Förderung durch die Pumpen (18, 24) vorgesehenes Kühlmittel
vorgesehen ist, ist dadurch gekennzeichnet, dass die Pumpen regelbar ausgebildet sind und eine Regelung der durch die Komponentenkühler
strömenden Volumenströme des Kühlmittels mittels eines angepassten Betriebs der Pumpen (18, 24) erfolgt.
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